

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

Newsletter – 22nd June 2016

Car Parking at Emerald Bay. As the weather has improved, and the Emerald Bay Club is very busy at the weekends and often the car park is full and members have to park on the grass. I would like to, kindly remind members car parking spaces in the club are for members only. Guests invited to the club should park their cars in the Public Car Park across from the club's entrance road. We thank members for their understanding and cooperation in this matter.

Farmer's Kitchen BBQ Packs are now available at both Clubs. Please look out for the menu on the tables, ask staff for details or log onto the Victoria Recreation Club website [here](#) to pre-order your meats. The weather is now perfect for those evening BBQs.

Ali Oli Pies are also available as an alternative including many vegetarian options. Again, please ask the staff for the menu and order through them.

The Sand Pebbles Movie Night - due to members' requests we have postponed the Movie Night this Friday 24th June at EMB until October. We will inform members in advance of the new date.

Swimming Gala at EMB. Despite the torrential rain 97 children between 6 and 14 years of age competed in the 3rd VRC Swimming Gala on 11th June. Supported and attended by the SF&OC, each child received an Olympic certificate and winners in each age group received gold, silver and bronze medals, proudly worn for the rest of the afternoon, we're informed. Winning smiles were seen all around and not just by those children who placed as some of the younger children had never swum open water before. See the VRC Facebook and VRC website for more photos soon along with a few select photos below. Look out for details of the next swimming event on 10th September 2016.



If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

VICTORIA RECREATION CLUB



EMERALD BAY, SAI KUNG
DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

通訊-2016年6月22日

翡翠灣的泊車事宜。由於天氣好轉，翡翠灣會所每逢周末均非常繁忙，停車場通常會爆滿，部份會員被迫把車輛停泊在草地上。我想在此提醒各位，會員車位只供會員使用，訪客請把車輛停泊在本會小路入口斜對面的公眾停車場。我們感謝各位會員的體諒和合作。

農夫廚房燒烤包已在兩個會所有售。請參閱桌上的菜單、向職員查詢，或登入域多利遊樂會的[網頁](#)預先訂購所需燒烤包。現時的天氣是非常適合舉行燒烤之夜。

Ali Oli Pies 也已推出，並加入許多素食之選。請向職員查詢及訂購。

《**聖保羅炮艇**》**電影之夜**–為回應會員的要求，我們把原定在6月24日星期五舉行的電影之夜押後至10月舉行。我們將於稍後通知最新日期。

翡翠灣水運會。97位年齡由6至14歲的兒童無懼風雨，在6月11日參加了第三屆域多利遊樂會水運會。賽事得到港協暨奧委會的支持，所有參賽者都獲發一張奧運獎狀，每個組別的勝出者也獲頒發金、銀、銅牌，讓他們在整個下午都自豪地掛在身上。當天到處都是勝利的笑容，而這不單是來自獲獎的小朋友，還有第一次在公開水域參賽的小朋友。以下是當天的部份相片，你也可以到域多利遊樂會 Facebook 和域多利遊樂會網頁觀看更多照片。下一個游泳活動將於2016年9月10日舉行，請留意稍後公布的詳情。



If you would like to be placed on the mailing list, or add anything to the next month's Newsletter or would like further information on any of the above, please contact the Events Manager Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk